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Vragen van de leden Kuiken en Albert de Vries (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie over de gebrekkige doorstroming 
van statushouders in Arnhem (ingezonden 3 november 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht over de gebrekkige doorstroom van statushou-
ders naar reeds beschikbare woningen in Arnhem?1 

Vraag 2
Kunt u verklaren hoe het kan dat er in Arnhem wel geschikte huurhuizen 
beschikbaar zijn, maar dat er geen statushouders gevonden worden die hier 
intrek in zouden kunnen nemen? 

Vraag 3
Hoe lang duurt het gemiddeld genomen voordat een statushouder een 
Burgerservicenummer (BSN) ontvangt? 

Vraag 4
Bent u bereid om te onderzoeken wat er op dit moment nodig is om 
statushouders sneller aan een BSN te helpen, om zo de doorstroming naar 
een huurhuis te bevorderen en de druk op asielzoekerscentra (AZC’s) te 
verlichten? 

Vraag 5
Klopt het dat er in veel meer gemeenten zich soortgelijke situaties voordoen, 
waarbij niet het tekort aan geschikte huurhuizen maar bureaucratie de 
doorstroming in de weg staat?

1 http://www.gelderlander.nl/regio/arnhem-e-o/arnhem/genoeg-huizen-maar-geen-asielzoekers-
in-arnhem-1.5395008
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